



Demande de bourse

2020

Liste de contrôle

TOUTES LES DEMANDES:

- Demande dûment remplie sur fondationcipba.org
- Interview vidéo. Veuillez télécharger le formulaire de Consentement médiatique sur le site fondationcipba.org.

VEUILLEZ NOTER QUE LE BUREAU D'ADMINISTRATION CIBPA NE POURRA PAS VOUS ASSISTER D'AUCUNE AIDE TECHNIQUE CONCERNANT LE TÉLÉCHARGEMENT DE VOTRE DEMANDE OU VIDÉO. S'IL VOUS PLAÎT NE PAS CONTACTER LE BUREAU CIBPA.

- Certificat d'admission (preuve d'inscription dans un programme d'études à TEMPS PLEIN pour les sessions automne 2020) *Les demandes envoyées sans cette preuve seront considérées INCOMPLÈTES*
- Relevé de notes OFFICIEL- (Étudiants université seulement) -

DEMANDE FINANCIÈRE & ÉTUDES DEP TEMPS PLEIN SEULEMENT:

- Copie des *Avis de Cotisations Provincial* (étudiant, parents et conjoint, le cas échéant)
- Copie de l'entente de bail officiel, si l'étudiant demeure seul (ne demeure pas avec ses parents)

VEUILLEZ NOTER QUE TOUTE DEMANDE ENVOYÉE AVEC INFORMATIONS OU DOCUMENTS MANQUANTS SERA CONSIDÉRÉE INCOMPLÈTE ET INADMISSIBLE.

Bursary Application

2020

Checklist

ALL APPLICATIONS:

- Application fully completed and sent from cibpafoundation.org .
- Video interview. Please upload signed CIBPA Media Release Form.

PLEASE NOTE THE CIBPA ADMINISTRATION OFFICE WILL NOT BE ABLE TO ASSIST WITH ANY TECHNICAL HELP CONCERNING UPLOADING YOUR APPLICATION OR VIDEO. PLEASE REFRAIN FROM CALLING THE OFFICE.

- Certificate of admission (proof of acceptance for FULL-TIME studies for the Fall 2020 and Winter 2021 sessions) *Applications sent without proof will be considered INCOMPLETE*
- OFFICIAL transcript (**University students ONLY**)

FINANCIAL AID & FULL-TIME VOCATIONAL APPLICATIONS ONLY:

- Copy of *Provincial Notice of Assessment* (student, parents and spouse if applicable)
- Copy of the lease agreement or proof of residence, if student lives alone (does not reside with parents)

PLEASE NOTE THAT FAILURE TO PROVIDE A FULLY COMPLETED APPLICATION AND REQUIRED DOCUMENTS, YOUR REQUEST WILL BE CONSIDERED INCOMPLETE AND INADMISSIBLE.